
Social-, Indenrigs- og Børneudvalget

Til: Børne- og socialministeren

Dato: 12. december 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Samrådsspørgsmål R
Når ministeren på TV2-News den 2. december 2016 bedyrer, at det gør ”stort
indtryk”, at der er sket en fordobling i antallet af julehjælpsansøgninger hos
eksempelvis Dansk Folkehjælp, hvad påtænker ministeren så faktisk at gøre
ved det?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Rosenkrantz-Theil (S).

På udvalgets vegne

Troels Ravn
formand
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